
ZÁPIS ZE SJEZDU SKS TART z. s. KONANÉHO DNE  10.2.2024 V PRAZE – 

HOSTIVAŘI 

 

Sjezd SKS TART z. s. se konal dne 10.2.2024 v klubovně ZO Hostivař, jednání začalo v 10.15 hod a 

skončilo ve 13.45 hod. 

Přítomni – viz. prezenční listina, která je nedílnou součástí zápisu. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

PROGRAM 

1. Zahájení jednání 

2. Volba návrhové komise 

3. Zpráva prezidenta SKS TART z.s. 

4. Zpráva výcvikové komise SKS TART z.s. 

5. Zpráva o stavu členské základny SKS TART z.s. 

6. Zpráva o hospodaření 

7. Zpráva revizní komise 

8. Diskuse 

9. Plán akcí na rok 2024 

10. Schválení usnesení Sjezdu SKS TART z. s. 

 

Bod 1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ 

Jednání řídil jednatel SKS TART z. s. JUDr. Jan Hejda, Ph.D., který uvítal přítomné, oznámil, že sjezd je 

usnášeníschopný a seznámil přítomné s programem sjezdu. 

 

Bod 2. VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE 

Navrženi byli: Nelly Kovaříková, JUDr. Věra Kopencová, Bc. Jana Zemancová 

Hlasování:        pro: 21x  proti: 0x  zdrželo se: 0x 

 

Bod 3. ZPRÁVA PREZIDENTA SKS TART  

Zprávu přednesl prezident SKS TART z.s. pan Jiří Dupal 

Poděkoval všem členům za práci pro SKS TART z. s. 

Představil hlavní sponzory a podporovatele SKS TART z.s. Zhodnotil uplynulou výcvikovou sezonu a 

poukázal na hlavní změny, které činnost v loňském roce provázaly zejména ve vztahu ke kvalifikaci na 

MČR obranářů a stopařů.  



Poukázal na nové způsoby propagace, nové internetové stránky a snahu zlepšit komunikaci mezi 

orgány SK START z.s., zlepšit vedení administrativy i účetnictví. Zvlášť poukázal na činnost výcvikové 

komise, která by se měla pravidelně scházet a z jejíž činnosti by měly vznikat zápisy a být dostupné 

výboru a členům svazu, pokud se rozhodnutí komise týká celé činnosti SKS TART z.s. Prezident uložil 

výcvikové komisi setkat se nejméně 2x ročně a informovat výbor o výsledcích jednání. 

Prezident zmínil některé akce, které mezi ostatními vyčnívaly svou organizací. Kromě obou 

mistrovství republiky to byly hlavně akce Memoriál Jiřího Šece pořádaný regionem Ústí nad Labem 

pod vedením Nelly Kovaříkové a Petra Urbana a akce pořádané Antonínem Hotovým z Oděvy Hotový, 

který činnost SKS TART z.s. dlouhodobě podporuje i jako sponzor a dodavatel kynologických potřeb. 

Tradičně již mají vysokou úroveň organizační i co do výkonů psovodů a hojné účasti závody tzv. 

Jihočeské ligy TARTu.  

Poukázal na to, že SK START z.s. letos slaví 30 let své existence a že je na místě ocenit řadu osobností, 

které k založení a rozvoji naší činnosti napomohly.  

Prezident poukázal také na zásadní změny, které provázejí kynologickou činnost po celé světe a 

omezování některých disciplín kynologie. Domnívá se, že by současný trend by mohl vést k navýšení 

členské základny SK START z.s. a s tím vzniká potřeba doplnit a omladit sbor rozhodčích. 

Vysvětlil jaké hlavní cíle bude třeba sledovat v roce 2024. 

Poukázal na hlavní podstatné údaje z hospodaření SKS TART z.s. za r. 2023. 

 

Bod 4. ZPRÁVA VÝCVIKOVÉ KOMISE 

 Mgr. J. Komárek – viz. příloha 

 

Bod 5. ZPRÁVA O STAVU ČLENSKÉ ZÁKLADNY 

Bc. J. Zemancová 

Zpráva o stavu členské základny – viz. příloha 

 

Bod 6. ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ A ZPRÁVA REVIZNÍ KOMISE 

Jiří Dupal, JUDr. Věra Kopencová 

Zpráva o hospodaření a zpráva revizní komise – viz. příloha 

 

Bod 7. DISKUSE 

Prvním bodem diskuse byla debata nad prováděním cviků při hladkém zadržení (limit dostihnutí 

figuranta) a nad pouštěním vodítka při zákroku v místnosti.  



Dále se vedla diskuse nad činností výcvikové komise. Prezident uložil výcvikové komisi sejít se alespoň 

2x za tok a ze svého jednání pořídit a následně zveřejnit zápis o podstatném obsahu jednání. 

Dále se vedlo jednání o organizaci zkoušek a závodů. Hledá se cesta, jak zejména na vrcholových 

akcích zapojit do příprav větší tým pomocníků a pokud možno umožnit hlavnímu rozhodčímu závodů, 

aby dohlížel u každé disciplíny na činnost závodníků, figurantů i rozhodčích a případně hned 

rozhodoval o potřebných opatřeních. 

Největší část diskuse se vedla o kvalitě figurantů. Václav Prášil v loňském roce chystal školení 

figurantů, kteří by obdrželi licenci s omezenou platností a mohli by figurovat na akcích SKS TART z.s. 

Akce se nakonec nepořádala. V následné diskusi vystoupila řada členů výcvikové komise i dalších 

členů SKS TART, včetně zástupců regionů. Většinově panovala shoda na tom, že figuranty je třeba 

školit a to zejména figuranty pro vrcholové akce, kde zejména zákroky na figuranta v ringu vyžadují 

zkušenost a kvalitní provedení ze strany figuranta. Diskuse se účastnil též Jan Dubový, předchozí 

prezident SKS TART a člen výcvikové komise. Ten zdůraznil, že výběr kvalitního figuranta pro každou 

akci je úkolem pořadatele a instruování o provádění cviků je zase úkolem rozhodčího. Figurant nemá 

sám vymýšlet jak bude při zákrocích pracovat, ale i podle zkušebního řádu má pracovat podle pokynů 

rozhodčího.  Souhlasí s proškolováním figurantů pod vedením výcvikové komise a za přítomnosti 

rozhodčích SKS TART, ale zásadně nesouhlasí s udělováním licencí. Je věcí pořadatelů jaké figuranty 

vyberou. Výcvikové komise o figurantech ví, bude vědět kteří se školili a bude umět mezi všemi 

vybrat i ty nejvhodnější a nejzkušenější na vrcholové akce. Průkazy figurantů by věci možná spíše 

uškodily. 

Většina diskutujících se shodla na užitečnosti školení figurantů pod vedením výcvikové komise a za 

přítomnosti rozhodčích, ale většině se diskutující stavěli proti průkazkám figurantů a udělování 

licencí. 

Diskuse byla uzavřena s tím, že názor přítomných je následným úkolem pro výcvikovou komisi a sbor 

rozhodčích, kteří se tématu budou věnovat na nejbližším jednání 9.3.2024. 

 

Bod 9. PLÁN AKCÍ  NA ROK 2024 

 Mgr. J. Komárek 

Plán práce na rok 2024 – viz. příloha 

 

Bod 10. SCHVÁLENÍ USNESENÍ SJEZDU 

Sjezd bere na vědomí: 

a) Zprávu o výcvikové činnosti SKS TART z.s. za rok 2023 

b) Zprávu o činnosti SKS TART z.s. za rok 2023 

c) Zprávu o stavu členské základny SKS TART z.s. 

Sjezd schvaluje: 



a) Zprávu o hospodaření SKS TART z.s. za rok 2023 

b) Zprávu revizní komise SKS TART z.s. za rok 2023  

c) Plán práce na rok SKS TART z.s. na rok 2024 

Usnesení schválili jednomyslně všichni přítomní účastníci sjezdu počtem 21 hlasů, nikdo nebyl proti, 

nikdo se nezdržel. 

 

ZÁVĚREČNÉ SLOVO – prezident Jiří Dupal 

• Poděkoval všem přítomným za účast. 

• Poděkoval za odvedenou práci v loňském roce 

 

 

V Praze – Hostivaři dne 10.2.2024                                 Zapsal: JUDr. Jan Hejda, Ph.D. 

 

 

         Ověřil: Jiří Dupal, prezident SKS TART z.s. 


